
 
 
 
Dagsorden         
SB-møde den 24/10-2019 kl.  17 – 21:00 (fælles NB) Eget møde ca 19 - 21 
Grøndalsvænget Skole 
 

1. Valg af ordstyrer 
2. Valg af referent 
3. Godkendelse af referat 
4. Elevrådet + indlæg til kvalitetsrapport 
5. SB indlæg til kvalitetsrapporten 
6. Skolestruktur (Bilag fremsendt fredag før efterårsferien) 
7. Økonomi 
8. Rengøringsstandard evt fællesskriv med andre skolebestyrelser 
9. Sankt Annæ 
10. Nyt fra Alle 
11. Evt. 
12. Med på næste møde  
 

 
 

 
 
Referat 
SB-møde den 24/10-2019 
 
Tilstede:  Loa, Tanja, Katrine, Katja, Lin, Johanne, Caroline, Johan, Ceren,  
Referat: Inemette Frandsen 
 
 
 
 



   Drøftelse Orientering / Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 

1 Valg af ordstyrer   Johan Vinde  

2 Valg af referent   Inemette Frandsen  

3 Godkendelse af referat   Referat godkendt  

4 Elevråd + indlæg til 
kvalitetsrapport 

  Orientering: 
Yaqub, Issa og Caroline fortæller om det 
møde, der blev afholdt mellem Caroline og 
hele elevrådet (0.-9. klasse).  
Yaqub og Issa fortæller, at de har afholdt et 
konstitueringsmøde og desuden har de 
deltaget i en temadag på Rådhuset 
arrangeret af KFE (Københavns fælles 
elevråd) 

 

5 SB indlæg til 
kvalitetsrapport 

 SB diskuterer, hvordan SB´s 
kommentarer kommer med i 
Kvalitetsrapporten.  
 

Aftale:  
Martin sender dokument til SB.  
Katrine er tovholder på kommentarerne til 
Kvalitetsrapporten. Kommenteringen 
foregår over mail. 
Der skrives i samme dokument med track-
changes. 
SB´s bidrag til kvalitetsrapporten skal være 
færdig den 12/11, hvorefter den sendes til 
elevrådets kontaktlærer (Inemette), der 
sørger for at elevrådet samles og 
kommenterer.  
Endelig deadline er den 15/11 2019.  

 

6 Skolestruktur  
- Bilag fremsendt til SB 
fredag før efterårsferie 
 

 SB diskuterer BUU´s forslag til 
skolesamarbejde mellem Guldberg 
Skole, Rådmandsgades Skole og den 
kommende skole i De Gamles By.  
Det er ikke besluttet, hvad dette 
samarbejde skal indeholde og hvordan 
det skal gennemføres.  
 
Baggrunden for forslaget er, at RMG og 
Guldberg Skole falder ind under 
parametrene med under 600 meter 

Aftale:  
- Martin tager følgende fra SB med 

tilbage til mødet med forvaltningen: 
- SB er interesserede i at se 

fremskrivningstal for både RMG og de 
øvrige NB skoler, da disse er relevante i 
forhold til nyt skolebyggeri.  

- - På baggrund af egne erfaringer 
fraråder  SB, at der laves en skole med 
mange matrikler, da det vil fjerne den 
værdi det er, at forældre og elever 

  



mellem de to skoler, og at der er under 
21 elever i klasserne (i gennemsnit).  
 
Fremskrivningstallene tyder på, at der i 
2025 vil være behov for en skole med 3 
spor.  
Martin fortæller, at han har gjort 
opmærksom på, at der i Mjølnerparken 
nedlægges 300 familieboliger.  
 
BUU har besluttet, at den nye skole skal 
bygges i De Gamles By, hvilket betyder 
at den placeres midt i Guldberg Skoles 
distrikt.     
 
 
SB forestiller sig forskellige senarier: 
 
1) Én skole på fem matrikler.  
SB taler om, at dette kunne spænde 
ben for det momentum skolerne på NB 
har lige nu, hvor de i højere grad end 
tidligere vælges til 
SB taler om erfaringerne med to 
matrikler, der giver en del praktiske 
udfordringer. Desuden tales der om, en 
skole med mange matrikler, muligvis vil 
fjerne den værdi det er, at forældre og 
elever kender hinanden.  
 
2) Én samlet udskolingen ét sted.  
SB taler om, at dette kunne betyde, at 
RMG og Guldberg Skole blev ”føde-
skole” til en udskolingsskole.  
Overordnet set er 
forældrerepræsentanterne ikke nervøse 
for en samlet udskolingsskole.  
SB kan se både fordele og ulemper for 

kender hinanden. 
- RMG oplever en vækst og elevtilgang.  
 
 
 
 
 
 
 
 



dette. En fordel kunne være, hvis det 
giver mulighed for at lave en super 
attraktiv skole med profiler eller særlige 
valgfag. Ulempen kunne være, at elever 
og forældre mister den tætte kontakt og 
forankring i lokalområdet og hinanden.  
Caroline udtrykker nervøsitet for en 
segregering ift. etniske, sociale og 
etniske grupper.    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7 Økonomi   Orientering: 
Vi er overgået til Administrative 
Fællesskaber (AF), det betyder at vi ikke 
længere har egen administrativ 
medarbejder. 
   

 

8 Rengøringsstandarder – 
evt. fællesskriv med andre 
SB´er 

 Johan har på SBs opfordring taget 
kontakt til Arbejdstilsynet og der skrives 
en klage til Arbejdstilsynet.  
 
Loa har talt med Skole og Forældre 
KBH for at undersøge, om det er et 
generelt problem på skolerne – de har 
hørt lidt, men ikke noget generelt.  
Skole og Forældre vil tage det op på 
deres næste møde. 
Skole og Forældre fortæller, at det er en 

Aftale: 
Johanne er tovholder på at skrive et brev 
ang. rengøringssituationen. De øvrige SB-
medlemmer byder ind  

 



 
 

muligt at andre skoler kompenserer for 
den besparelse, der har været tidl. på 
året. RMG blev beskåret med 58 
timer/uge.   
 
BFN opfordre til at der bruges så mange 
kontakter som muligt. 
 
Johanne har i dag talt med Sofie 
Seidenfarten (medlem af BUU) og med 
Mikala Jørgensen.   
 
Udfordringen med fnat, børneorm, 
blærebetænkdelse  

9 Sankt Annæ   Flyttes til næste møde  

10 Nyt fra alle     

11 EVT     

12 Med på næste møde   - Budget og økonomi 
- Sankt Annæ 

 


